

DIE MAPPENWERKE / PORTFOLIOS

ROBERT LONGO
MEN IN THE CITIES

ROBERT LONGO – MEN IN THE CITIES – PORTFOLIO WITH FIFTEEN PHOTOGRAPHS

ROBERT LONGO – PORTFOLIO MIT FÜNFZEHN FOTOGRAFIEEN



1



2



3



4



5



6



7



8



9



10



11



12



13



14



15

Diese Mappe, verlegt in einer nummerierten Auflage von 20 Exemplaren und 5 Künstlerexemplaren, enthält fünfzehn Giclée-Prints von Photographien, die der Künstler 1980 in New York aufgenommen hat und die 2012 auf 260 g/m² HP Premium Gloss Papier abgezogen wurden.

Photoformat: 40 x 50 cm

Passepartoutformat: 45 x 60 cm

Prints und Portfolio sind vom Künstler signiert und nummeriert.

Buchbinderische Verarbeitung von Gisela Benfer, München.

Verlegt bei Schirmer/Mosel, München, 2012 in Zusammenarbeit mit Metro Pictures, New York.

Preis auf Anfrage

This portfolio published in a numbered edition of 20 plus 5 artist's proofs contains fifteen matted Giclée prints from photographs taken by the artist in New York City in 1980 and printed in 2012 on 260 g/m² HP Premium Gloss paper.

Size of prints: 40 x 50 cm

Size of mat: 45 x 60 cm

The prints and the portfolio are signed and numbered by the artist.

Binding by Gisela Benfer, Munich.

Published 2012 in cooperation with Metro Pictures, New York, by Schirmer/Mosel, Munich.

Price upon request